
Izaslanik Staša Košarac postavio je sljedeće pitanje Vijeću ministara Bosne i Hercegovine: 

 

„Što Vijeće ministara BiH poduzima u vezi s nužnošću izbora Ureda za razmatranje žalbi, 

imajući u vidu činjenicu da Parlamentarna skupština BiH nije usvojila prijedloge za nove 

članove, odnosno Zastupnički dom jest a Dom naroda nije?“ 

 


